华泰财险附加被保险人照看、管理和控制的财产条款(CB-H 版)

兹经双方理解并同意,本保险单扩展承保被保险人负责照看、管理和控制的他人的财产发生 的任何损失或损坏。

本条款所述财产包括客户财产: 位于保险单承保的风险地址内的, 属于被保险人客户或其他 客户的财产。

本条款所述财产包括业主财产:位于保险单承保的风险地址内的,属于业主的财产。

本条款所述财产包括访客和房客财产:位于保险单承保的风险地址内的,属于访客或房客的 财产受损,被保险人依法应当承担的赔偿责任。

保险人的责任限额不应超过保险单中"华泰财险附加被保险人照看、管理和控制的财产条款" 部分所述责任限额子限额。

Property Under Care, Custody and Control Clause

It is hereby agreed that this insurance shall cover any loss or damage to property of others in the care, custody or control of the Insured for which the Insured is liable.

This includes Customer Goods: goods belonging to the Insured's customers or customers of others indemnified herein whilst stored at the Insured Premises described herein.

This includes the Property of Landlords: property belonging to the Landlords indemnified herein whilst at the Insured Premises described herein.

This includes the Property of Guests and Lodgers: the Insured's legal liability in respect of claims by guests or lodgers for loss of or damage to their property whilst at the Insured Premises.

The liability of the Insurer shall not exceed the amount of Sub-Limit shown in the Policy under the heading of "Properties under Care, Custody and Control Clause".